
Protokół z XVIII sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 29.11.2019 r. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Mirosław Mach  otworzył obrady, przywitał radnych, sołtysów, 

burmistrza i zaproszonych gości. 

Ad.2. 

W sesji bierze udział 14 radnych. Nieobecny radny to P. Budzyński. 

 
Ad.3. Porządek obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

 
1. Otwarcie sesji. 
2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji. 
5. Informacja burmistrza z okresu między sesjami. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2019 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań wykraczających poza rok 

budżetowy 2019. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do 

obliczenia podatku rolnego na 2020 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2020 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2020 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego 

„Posiłek dla dzieci i młodzieży” na lata 2020-2023. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub schronisku dla osób bezdomnych z 
usługami opiekuńczymi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 
Zaklików a Gminą Stalowa Wola w przedmiocie powierzenia Gminie Stalowa Wola 
realizacji zadań własnych Gminy Zaklików w zakresie przetwarzania oraz 
zagospodarowania odpadów komunalnych i surowców wtórnych. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 
16. Zamknięcie obrad. 

Burmistrz zgłosił wniosek, by w pkt 15 porządku obrad znalazł się projekt uchwały 
zmieniającej  Uchwałę NR VIII/49/2019 Rady Miejskiej w Zaklikowie z dnia 10 maja 2019 r. w 
sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz  
ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. Radny D. 
Chmielewski zaapelował, by projekt przedstawić w normalnym trybie, nie wprowadzać go do 
porządku obrad ani nie podejmować na sesji nadzwyczajnej.  Zastępca Przewodniczącego 
Rady, A. Sieczkoś poruszył kwestię przygotowania projektu uchwały przez kierownika 
Referatu Gospodarki Komunalnej. Stwierdził, że pani kierownik nie przyłożyła się do 



przygotowania projektu i nie była do końca na spotkaniu z radnymi, na którym projekt był 
omawiany. Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z apelem o rzetelne przygotowanie 
projektu uchwały i rozważenie wszystkich możliwości, gdyż jest to regulacje, która dotknie 
bezpośrednio wszystkich mieszkańców naszej Gminy. Następnie Przewodniczący Rady 
poddał wniosek burmistrza pod głosowanie. Za uzupełnieniem porządku obrad głosowało 6 
radnych, przeciw było 8 radnych. Wniosek został odrzucony. Za przyjęciem porządku obrad 
głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.  

Ad.4. Protokół z poprzedniej sesji przyjęty został 13 głosami, jeden radny wstrzymał się od 
głosu.. 

Ad.5.  Burmistrz odczytał sprawozdanie z okresu między sesjami. Przewodniczący Rady 
Miejskiej zapytał, dlaczego tak długo trwa wyłonienie wykonawcy na roboty w lipie, gdzie 
podpisano już umowę o dofinansowanie. Zaapelował o jak najszybsze ogłoszenie przetargu, 
gdyż w okresie zimowym ceny mogą być niższe.  

Ad.6.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, M. Mach poinformował o pismach: 

- proboszcza parafii w Zaklikowie z prośbą o dofinansowanie; 

- Naczelnika Urzędu Skarbowego w sprawie oświadczeń majątkowych; 

- postanowieniu WSA w sprawie uchwały Rady Miejskiej; 

- KS Czarni Lipa; 

- prośbie ZS w Lipie popartej podpisami rodziców w sprawie remontu. 

Przewodniczący rady poinformował o piśmie grupy radnych domagających się wycofania 
darowizny dotyczącej dziełek przekazanych Stowarzyszeniu Lipa Zdrój w 2010 roku. Radni 
argumentowali swój wniosek niewywiązaniem się z celu na jaki działki zostały darowane, 
dodatkowo podnosili, że na działkach prowadzona jest działalność gospodarcza nie związana 
z celami statutowymi stowarzyszenia. Pani mecenas, U. Nieborak wyjaśniła radnym, jak 
wygląda sytuacja od strony prawnej i jakie są możliwości odzyskania działek. Przewodniczący 
rady zarządził głosowanie nad stanowiskiem Rady w sprawie wystąpienia o zwrot 
darowanych działek. Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie. 

Ad.7.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaklików na 2019 rok. Uchwała 
podjęta została jednogłośnie. 

Ad.8.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań wykraczających poza rok 
budżetowy 2019. Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.9.  Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do 
obliczenia podatku rolnego na 2020 rok. Uchwały podatkowe uzyskały pozytywna opinię 
Komisji Budżetu i Komisji Rolnictwa. Uchwała podjęta została jednogłośnie. 



Ad.10.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na 2020 rok. Komisja zaproponowała, by w pkt 2 b znalazł się zapis 12,50, zamiast 12. Za 
wnioskiem głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się. Uchwała została podjęta 13 głosami za, 1 
radny wstrzymał się od głosu. 

Ad.11.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2020 rok. Uchwała podjęta została  jednogłośnie. 

Ad.12.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego wieloletniego programu 
osłonowego „Posiłek dla dzieci i młodzieży” na lata 2020-2023. Uchwała podjęta została 
jednogłośnie. 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub schronisku dla osób bezdomnych z usługami 
opiekuńczymi. Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.14.  Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 
Gminą Zaklików a Gminą Stalowa Wola w przedmiocie powierzenia Gminie Stalowa Wola 
realizacji zadań własnych Gminy Zaklików w zakresie przetwarzania oraz zagospodarowania 
odpadów komunalnych i surowców wtórnych. Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.15. Zapytania i wolne wnioski. 

Poruszono temat nie zdemontowanych ograniczeń tonażu po remontach dróg i mostów, 
omówiono kwestię kalkulacji kosztów wywozu odpadów. 

Ad.16. Zamknięcie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XVIII 
Sesji Rady Miejskiej. 

Protokolant Przewodniczący Rady Miejskiej 

Mirosław Mach 


